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Kyselyn toteutus

• Kaupunkilaisten näkemyksiä Pitäjänmäenbaanan alustavista suunnitteluratkaisuista kerättiin kyselyn avulla 6.5-20.5.2024 välisenä aikana.
• Kysely toteutettiin karttapohjaisena verkkokyselynä. Kysely sisälsi kuvasovitteita alustavista suunnitteluratkaisuista sekä linkit suunnitelmakarttaluonnoksiin.
• Kyselyyn vastasi 162 henkilöä. Kyselyyn jätettiin yhteensä 183 karttamerkintää, sekä 170 avointa palautetta koskien kyselyssä esiteltyjä baanan osuuksia.



Pasilan aseman pohjoinen alikulku

This side of the station 
should mirror the eastern 
end - signage and street 

markings for those turning 
to the south can also be 

improved

• Pasilan pohjoiseen alikulkuun esitetyt parannukset ovat vastanneiden mielestä erittäin tarpeellisia ja kaivattuja. Osuus keräsi kyselyssä kaikista eniten kommentteja.
• Ratapihantielle pohjoisen suuntaan esitettyä ramppia ja kulkumuotojen erottelua tunnelissa pidetään kommenteissa hyvin tärkeänä.
• Tunneliin toivotaan voimakkaampaa materiaali- ja tasoerottelua jalankulun ja pyörätien välille, sekä peilejä tunnelin kummallekin suuaukolle, jotta näkemät parantuisivat.
• Ratapihantielle ehdotetaan autokaistojen kaventamista/yhden autokaistan poistamista, jotta risteysalueelle saadaan lisää tilaa ja tunnelin rampit saadaan kunnollisiksi.
• Ratapihantien pyörätielle toivotaan tunneliin kääntyville omaa kääntymiskaistaa.
• Ratapihantielle toivotaan korvaavaa kasvillisuutta poistettavan kasvillisuuden tilalle.
• Veturitielle toivotaan kulkumuotojen erottelua myös etelän suuntaan kulkevalla rampilla.
• Huoltoautojen pysäköintiä tunnelissa kritisoidaan. Huoltoautoille tulee osoittaa suunnitelmassa selkeä paikka, sillä tunnelissa ne tukkivat kulun ja aiheuttavat vaaratilanteita ja konflikteja kulkumuotojen välille.

Yhteenveto vastauksista
Suunnitelmassa hyvää

Suunnitelmassa kehitettävää

Mahtaisiko poistettavan 
puuston korvaukseksi 

johonkin muualle puita? 
Ratapihantie on tosi 

ankea tässä kohdassa.

Voisiko rautatien 
huoltoautoille osoittaa 
(kivetyn) paikan tähän 
leveälle välikaistalle?

Tunneli tarvitsee myös 
tasoerottelun 

materiaalierottelun lisäksi. 
Kaisantunnelista mallia :)



Ilmalan asema

• Useat vastaajat ovat pettyneitä siihen, ettei nykyisille silloille pystytä tekemään merkittäviä parannuksia Ilmalan aseman kohdalla. Jyrkkiä mäkiä ja 90 asteen kulmia ei koeta baanatasoisena ratkaisuna.
• Kulkumuotojen ja suuntien erottelua silloilla pidetään hyvänä asiana.
• Sillan verkkoaidat koetaan näköesteeksi ja niille toivotaan näkyvyyttä parantavaa ratkaisua.
• Kyselyyn jätettiin myös useita kommentteja Ilmalanrinteen nykyiseen ylitykseen ja baanan Postipuiston kohdan osuuteen nykytilaan liittyen. Jo hyväksyttyjä Postipuiston alueen katusuunnitelmia ei  esitelty tässä kyselyssä.

Yhteenveto vastauksista

Tähän voisi pyrkiä johonkin 
näkyvyyttä parantavaan 

kaideratkaisuun. Pyöräilijä 
helposti kaartaa loivasti ja 

kävelijä voi olla vähän missä 
sattuu.

Näiden äkkijyrkkien 
mäkien loiventaminen ja 
erottelu tällä osuudella 

olisi todella tärkeää

Silta on ikävän jyrkkä 
ja on sääli, ettei sitä 

voi loiventaa.

Suunnitelmassa hyvää

Suunnitelmassa kehitettävää



Keskuspuisto – Laajasuontien ylikulkusilta

• Baanan tasauksen laskeminen radan ylittävän sillan alla sai positiivista palautetta.
• Kaarteiden loiventamista ja liittymien selkeyttämistä pidetään erittäin tärkeänä kohdassa, jossa baana ja Keskuspuiston useat reitit risteävät.
• Baanan valaistukseen kaivataan parannusta (tällä hetkellä myös baana pimenee, kun Keskuspuiston valot illalla sammutetaan)
• Hämeenlinnanväylän ylittävän sillan säilyttämistä nykyisellään pidetään riittävänä ratkaisuna.

Yhteenveto vastauksista

Hyvä että tasausta 
lasketaan.

Sujuva ja turvallinen 
liittymä Keskuspuistosta. 
Nykyisin näkyvyys huono.

This intersection is 
especially confusing 

currently, good 
improvements

Suunnitelmassa hyvää

Suunnitelmassa kehitettävää



Ryytimaantie ja Haagan pappilantie

• Mäen tasaaminen Ryytimaantien kohdalla sai paljon ratkaisua puoltavia kommentteja. 
• Toisaalta osa vastaajista kokee baanan Haagan osuuden olevan jo nykytilassa riittävän hyvä ja  Ryytimaantien kohdan pituuskaltevuudet maltilliset.

• Resursseja toivotaan ohjattavan Haagan osuuden parantamisen sijaan enemmän muun pääreitistön huonokuntoisten tai kokonaan puuttuvien osuuksien toteuttamiseen sekä reittien kunnossapitoon.
• Vastauksissa toivotaan kulkumuotojen erottelua reitillä /  jalankulkijoiden ohjaamista pois yhdistetyiltä osuuksilta.
• Muutamissa vastauksissa kommentoidaan puiden ja kasvillisuuden poistoa negatiivisesti: jos puita poistetaan, niiden tilalle tulisi istuttaa alueelle korvaavia puita.

Yhteenveto vastauksista

Korkeuserojen tasaaminen 
tässä on kannatettava 

uudistus. Samalla väistäminen 
baanan suhteen selkiytyy. 

Leveystavoite ei täyty tässä 
melko pitkällä matkalla, mikä 

on vähän huolestuttavaa. 
Jalankulkijoita tällä osuudella 

on suht vähän, pidän 
keskeisimpänä korkeuserojen 

tasaamista.Baanan pitäisi olla 
vain pyörille

Kulkumuotojen 
erottaminen on entistä 

tärkeämpää aseman 
lähellä

Suunnitelmassa hyvää

Suunnitelmassa kehitettävää



Huopalahden asema & Eliel Saarisen tien ylitys

• Baanan leventäminen liityntäpysäköintipaikkojen kustannuksella sai vastaajilta sekä ratkaisua puoltavia, että vastustavia kommentteja.
• Muutamissa vastauksissa arvellaan, että jalankulkijat eivät kulkisi suunnitelmassa ehdotettua liityntäpysäköintialueen kautta kulkevaa jalkakäytävää pitkin, vaan oikaisisivat baanan kautta.

Yhteenveto vastauksista

Kannatan tätä argumenttia eli 
puiden säästö parkkipaikkojen 

kustannuksella pyöräväylän 
leventämiseksi.

Haagan asukkaana merkittävä 
liityntäpysäköinnin 

vähentäminen pohdittaa, 
koska se johtaa 

todennäköisesti autojen 
lisääntyneeseen 

kadunvarsipysäköintiin.

Vaikka jk-silta olisi haastava/kallis, se 
on tarpeellinen jotta tähän ei 

muodostu pistemäistä kohtaa ilman 
erottelua. Lähempänä keskustaa 
joudutaan jo tekemään pitkillä 
matkoilla kompromisseja ilman 
erottelua. Lisäksi jalankulkua on 

tässä suht paljon.

Suunnitelmassa hyvää

Suunnitelmassa kehitettävää



Kehäradan ylitys, Riistavuoren alikulku & Vihdintien alitus

• Riistavuoren alikulun ylittävää siltaa pidetään tärkeänä, baanan turvallisuutta ja sujuvuutta parantavana ratkaisuna.
• Alikulusta toivotaan luiskayhteyttä myös idän suuntaan suunnitelmassa esitettyjen portaiden sijaan.
• Yksittäisiä vastauksia koskien liittymistä kehäradan varren kulkevalle pyörätielle sekä Vihdintien varren pyörätielle.

Yhteenveto vastauksista

Mihin radan 
huoltoajoneuvon paikka 

osoitetaan jatkossa? Jos sille 
on säännöllistä käyttöä, 
riskinä on että se seisoo 

jatkossa pyörätiellä.

Alikulun risteyksen poisto 
on hyvä. Vaarallinen kohta, 
huono näkyvyys, korkeat 

nopeudet, alamäkiä.

Tässä on supertärkeä kohta liittyen pyöräily-
yhteyksiin pohjoista kohti Vihdintien vartta. 

Ehdottomasti tarvitaan kunnon liittymä kohti 
Vihdintietä Vihdintien itäpuolelle JA hiekkatien 
kunnostaminen kunnon pyörätieksi, joka liittyy 

Vihdintien varren itäpuolen pyörätiehen. 
Nykyisellään muutoin hyvä pyörätieyhteys on 

tässä kohtaa aivan surkea.

Tämä risteys kaistoineen on tehty 
epäloogiseksi ja hankalaksi jos tulee 
pohjoisesta polkua ja kääntyy itään 

baanalle. Ei siinä kukaan polje tehden 
sellaista tiukkaa vasenta käännöstä 
kuin suunnittelijat ovat ajatelleet. 

Kannattaisi muuttaa risteys 
vastaamaan reaalimaailmaa.

Suunnitelmassa hyvää

Suunnitelmassa kehitettävää



Valimon asema

• Valimon aseman alikulun ylittävää siltaa pidetään vastauksissa tarpeellisena ratkaisuna. Silta vähentäisi risteämisiä jalankulun kanssa ja parantaisi siten turvallisuutta.

Yhteenveto vastauksista

Baanan alle jäävien 
puiden siirto poiston 

sijaan.

Valimon aseman kohta on 
nykyisin erityisen hankala. 
Uusi silta baanalle parantaa 

merkittävästi.

Suunnitelmassa hyvää

Suunnitelmassa kehitettävää



Pitäjänmäen yritysalue & Pitäjänmäentien ylitys

• Osuudesta jätettiin vain muutamia kommentteja. Positiiviset kommentit koskivat baanan leventämistä yritysalueen kohdalla, sekä Pitäjänmäentien ylittävän sillan leventämistä. Kehitysehdotukset koskivat kasvillisuuden lisäämistä sekä baanalle liittymistä Pitäjänmäentieltä.

Yhteenveto vastauksista

Tämä on ikävän meluisa, tuulinen ja 
pölyinen kohta. Olisiko mahdollista 

esim. perkolan tyyppisellä 
rakenteella saada kasvillisuutta 

parantamaan ympäristöä?

Hyvä, että tähän tulee uusi 
leveämpi silta.

Suunnitelmassa hyvää

Suunnitelmassa kehitettävää



Pitäjänmäen asema

• Pitäjänmäen aseman kohdalle esitettyä ratkaisua pidetään parannuksena nykytilanteeseen. Kivituhkapäällysteisen osuuden poistuminen baanalta nähdään positiivisena asiana. 
• Useat vastaajat toivoisivat kuitenkin suorempaa reittiä, alueen läpi, sillä reitillä olevat mutkat ja näkemäesteet koetaan vaarallisina.
• Muutamat vastaajat kommentoivat, että lehmuskujanteen säilymistä tulisi vaalia.

Yhteenveto vastauksista

Miten tämä suunta liitetään 
baanaan? Esim. Konalantien 

suunnasta olisi tunkua baanalle

Toivottavasti mahdollisimman 
monelle puulle löytyy korvaaja.

Merkittävä parannus nykytilaan 
tiukkojen reunaehtojen 

sanelemina. Keskeisintä olisi 
sorapäällysteisen osuuden 

poistuminen sekä Pitäjänmäentien 
sillan länsipäässä olevan shikaanin 

poistuminen.

Suunnitelmassa hyvää

Suunnitelmassa kehitettävää



Osuus Espoon rajalle

Suunnitelmassa hyvää

Suunnitelmassa kehitettävää

• Osuutta koskien jätettiin vain muutama kommentti.
• Vastaajat kokivat kulkumuotojen erottelua osuudella hyvänä asiana. Lisäksi Espoota tulisi kannustaa parantamaan baanaa omalla alueellaan, ettei laatutaso katkeaisi kuntarajaan.

Yhteenveto vastauksista
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